

緊急應變級別 (E)

查詢電話：2990 1210

## 瑪嘉烈醫院探病須知

### 探病安排

**所有病房暫停探訪。恩恤原因會作個別考慮。**

#### 在恩恤原因下獲准探訪病人的人士之注意事項：

1. 為保障探訪者及病者的健康，若閣下有身體不適如感冒發燒等徵狀，請勿探訪病人。孕婦、12歲以下兒童及長期病患者，亦不宜探訪病人。
2. 探訪人士均需佩戴外科口罩及因應病房人員指示的其他個人保護裝備。
3. 探訪病人前後，請清潔雙手，可選擇使用酒精搓手液。
4. 避免接觸其他病人，亦不應坐於病床上。
5. 如需將病人帶離病房，請先與當值醫護人員商議。

緊急應變級別(E) (更新日期 26.01.2020)

Emergency Response Level

Enquiry: 2990 1210

### Princess Margaret Hospital Visiting Guidelines

#### Visiting Arrangement

**No visiting to all wards unless on compassionate ground**

#### Reminder to visitors who are permitted to visit patients on compassionate ground:

1. For the health protection of visitors and patients, if you have discomfort such as fever and flu-like symptoms, please do not visit patients. Pregnant women, children under the age of 12 and chronic illness clients are not advised to visit patients, too.
2. Visitors are required to put on surgical masks and other personal protection equipment as instructed by ward staff.
3. Clean hands prior to and after visiting patients, you may use alcohol-based hand rub.
4. Please do not contact other patients. Do not sit on patients' beds.
5. If patient is required to leave the ward, please seek advice from the on-site medical or nursing staff.

Emergency Response Level (E) (revised on 26.01.2020)